
Protokół nr 49/2018 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 9 października 2018 r.  

w godz. 15:30 – 15:40 w sali nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach  

przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                    

1. Zdzisław Koncewicz          – Przewodniczący Komisji                                         

2. Wojciech Pająk          – Wiceprzewodniczący Komisji                                                                          

3. Tadeusz Czerwiecki                                                                                                                           

4. Zbysław Wojciech Grajek   

5. Sławomir Jan Szeszko                                                                         

6. Piotr Wasiukow        

 

W posiedzeniu udział wzięli:       

                                                                                                                                                              

1. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta 

2. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydz. OSGK         

3. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji     

4. Tomasz Drejer – Dyrektor ZDiZ 

  

     

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  

o uwagi do porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 48/2018 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 18 września 2018 r. 

2. Przyjęcie uzupełnienia do sprawozdania (z dnia 25 września 2018 r.) z działalności 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach za okres 

2014 – 2018. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów 

związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny 

nieruchomości sprzedawanej Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego 

Aleksandra w Suwałkach.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk na rzecz Skarbu Państwa. 

6. Wolne wnioski. 

 

 

 

 



Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 48/2018 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 18 września 2018 r. 

  

Zdzisław Koncewicz poinformował, że do protokołu 48/2018 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie uzupełnienia do sprawozdania (z dnia 25 września 2018 r.) z działalności 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach za okres 2014 

– 2018. 

   Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

     

Komisja przyjęła uzupełnienie do sprawozdania (z dnia 25 września 2018 r.) z działalności 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach za okres                    

2014 – 2018. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów 

związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 Głos zabrał J. Gałązka informując, że zaproponowane stawki opłat w przedmiotowej 

uchwale wynikają z rzeczywiście poniesionych kosztów związanych z realizacją zadań 

wynikających z ustawy  Prawo o ruchu drogowym i nie przekraczają maksymalnych  stawek. 

Zaproponowane zmiany wysokości stawek opłat w przedmiotowej uchwale spowodują 

nieznaczny wzrost wpływów do budżetu miasta.  

 Radny T. Czerwiecki zapytał co z wrakami, które mają tablice rejestracyjne. Prezydent 

Ł. Kurzyna odpowiedział, że samochody porzucone również są zbierane z ulicy przez Zarząd 

Dróg i Zieleni. Taka procedura jest bardzo kosztowna i czasochłonna.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych  (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat                        

i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu  

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości 

sprzedawanej Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Aleksandra                            

w Suwałkach.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 



Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych  (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od 

ceny nieruchomości sprzedawanej Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego 

Aleksandra w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu  

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk na rzecz Skarbu Państwa. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił projekt uchwały, który dotyczy dokonania darowizny  

na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości niezabudowanej położonej w Suwałkach przy                            

ul. Utrata. Darowizny dokuje się z przeznaczeniem na budowę nowej siedziby Prokuratury 

Rejonowej w Suwałkach. Usytuowanie obu instytucji w jednym miejscu pozwoli na 

ograniczenie kosztów związanych z ich działalnością.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5 radnych  (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk na rzecz 

Skarbu Państwa. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Wolne wnioski.       

  Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.  

      

        Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach                  

    

      Zdzisław Koncewicz 

 Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


